
INTERPELACJA 

Zielona Góra, 14 grudnia 2022r. 

Składający: Radna Aleksandra Mrozek 

Dotyczy: Środków przekazanych na budowę Sali Sportowej w Słubicach 

 

 Szanowna Pani Marszałek, 

Z niepokojem obserwuję fakt  przedłużającej się realizacji inwestycji jaką jest sala 

sportowa w Słubicach. Jeszcze bardziej zaniepokojeni są rodzice i młodzież, którzy 

czekają na tę inwestycję. Problem zgłaszają mieszkańcy i zdumiewające jest to, że 

tak naprawdę to przystąpienie do  realizacji  inwestycji rozpoczęto w 2016 roku. 

Szok-  6 lat realizowana jest inwestycja, której pierwotny koszt nie przekraczał 5 mln. 

Tę inwestycję w sposób niewspółmierny w stosunku do innych tego typu inwestycji 

wsparł Samorząd Województwa a zatem zasłaniania się odpowiedzią „ my 

przekazaliśmy wszystkie transze „ irytuje. Należy zapytać  jak zostały one 

skonsumowane . Opieszałość czy nieudolność przy realizacji tej inwestycji powoduje, 

że przekazane środki nie zostały skonsumowane we właściwym czasie. Co też 

pokazuje fakt kilkukrotnego zwrotu całości transzy bądź jej części 

 Bardzo proszę o odpowiedź na pytanie : 

1. Co zostało sfinansowane ze środków Samorządu Województwa  przy budowie 

hali sportowej w Słubicach? 

2.  Proszę o udostępnienie faktur przedstawiających wydatkowanie pieniędzy 

przekazanych przez Samorząd Województwa? 

                                                                                        Z poważaniem  

                                                                                       Radna Aleksandra Mrozek 

 


